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Schriftelijke vragen n.a.v. de recente ontwikkelingen rondom de locatiekeuze van het 

regionaal bedrijventerrein Brainport-Oost. 

 

1. Wat zijn de gevolgen voor de plannen van een regionaal bedrijventerrein als de 

gemeenteraad van Someren op 14 december besluit niet akkoord te gaan met 

het vestigen van het bedrijventerrein in Someren? 

Antwoord: 

De plannen voor het regionaal bedrijventerrein in zijn huidige opzet zullen minimaal 

grote vertraging oplopen dan wel geheel tot stilstand komen. 

 

2. Wat zijn de gevolgen voor Gemert-Bakel? 

Antwoord: 

Op de middellange termijn betekent dit voor Gemert-Bakelse ondernemers minder 

zicht op doorgroeimogelijkheden en het ontstaan van eventuele schuifruimte in de 

reguliere werkmilieus. De huidige lokale planvorming komt niet in gevaar. 

 

3. Wij gaan er vanuit dat onze plannen voor bedrijventerreinen in onze dorpen en 

dan specifiek Gemert en Bakel niet in het geding komen? Klopt dat? 

Antwoord: 

De huidige bedrijventerreinen in zowel Gemert als Bakel zijn geclassificeerd als 

reguliere werkmilieus. Het regionaal bedrijventerrein is in zijn geheel geclassificeerd 

als grootschalig werkmilieu. Dit zijn in beginsel twee verschillende sporen afgezien 

van het schuifruimte effect dat een regionaal terrein kan hebben zoals genoemd in 

het antwoord op vraag 2.  

 

4. En de laatste vraag is of er kansen voor onze gemeente ontstaan hierdoor? 

Antwoord: 

In de komende periode zullen de Peelgemeenten in overleg treden met elkaar over 

hoe er een kansrijk vervolg gegeven kan worden aan het huidige proces. 


